# Minutes of the General Assembly of IDNYRA EUROPE e.V. held on the 08<sup>th</sup> of July 2019 at the Hanover airport

This is a translation. See original Version in German language below.

Start of meeting: 13:30 pm

The 1<sup>st</sup> Chairman (Commodore) Attila Pataky welcomes the members present. The attendance list is enclosed as Appendix. As a guest Michael Oswald (XV G 5) is also present.

#### **TOPIC 1**

#### **Ascertainment of Quorum**

The 1<sup>st</sup> Chairman states that the General Assembly had been called in due form and on time with invitation of the Board of Directors on 7 June 2019.

Objections to these findings are not raised by the members. The 1st Chairman noted that the agenda was approved and proceeded in accordance with the agenda items.

The 1<sup>st</sup> Chairman further states that at 13:45 seven voting members are present and that this statement applies until the General Assembly decides otherwise.

#### **TOPIC 2**

# Decision on transfer of Society's assets to a charitable ice-sailing sport institution

The 1<sup>st</sup> Chairman explained to the members the nature and the way of the necessary dissolution of the association and its liquidation. He also reported on the founding in June 2019 of the new association "IDNIYRA-EUROPE - Eissegelverband Europa" based in Vienna. Questions of the members were answered.

Members then voted by 7 votes in favour, 0 against and 0 abstentions with the required majority:

The assets of the association existing at the dissolution shall be transferred to the association *IDNIYRA-EUROPE - Eissegelverband Europa* with its seat in Vienna, which has to use this exclusively and directly for charitable purposes for the promotion of ice-sailing sport.

#### **TOPIC 3**

# **Election of Liquidators**

The 1<sup>st</sup> Chairman explained the procedure of the liquidation of the association. Questions of the members were answered - supported by the present guest Michael Oswald.

Then the General Meeting resolves with 7 votes in favour, 0 against and 0 abstentions as follows:

- 1. The liquidator to process the dissolution of the association elected:

  Mr. Heiner Forstmann, born on
  - The liquidator is authorized to represent association alone.
- 2. The task of the liquidator is (Paragraph 49 BGB II): to terminate the day-to-day business, to collect the receivables, to convert the remaining assets into money, to satisfy the creditors and to pay the surplus to the claimants. To terminate pending transactions, the liquidator may also enter into new business. The collection of the claims and the transfer of the remaining assets into money may be omitted, unless these measures are required to satisfy the creditors or to distribute the surplus to the beneficiaries.

Heiner Forstmann accepted the role as liquidator.

#### **TOPIC 4**

#### Other business

Questions from the members were answered by the Board.

#### **TOPIC 5**

# Decision of the dissolution of IDNIYRA-Europe e.V. (Hamburg)

The 1<sup>st</sup> Chairman explained Topic 5 of the agenda. Questions of the members were answered - supported by the present guest Michael Oswald.

The members then voted by 7 votes in favour 0 against and 0 abstentions:

# The association dissolves on 31.12.2019.

It is determined that the  $\frac{3}{4}$  majority of the votes cast of the members entitled to vote, required to  $\frac{5}{4}$  41 BGB for the dissolution of the association.

The 1st Chairman closed the meeting at 14.00.

Hannover Airport, 08 July, 2019

Attila Pataky (M-100) 1<sup>st</sup> Chairman Attila Pataki, Jr. (M-101) Secretary Protokoll der Mitgliederversammlung des IDNIYRA EUROPE e.V. am 08. Juli 2019 im Flughafen Hannover

Versammlungsbeginn: 13:30 Uhr

Der 1. Vorsitzende Attila Pataki begrüßt die anwesenden Mitglieder gemäß der in

Anlage beiliegenden Anwesenheitsliste. Als Gast Michael Oswald (XV G 5)

erschienen

TOP 1

Feststellung der Beschlussfähigkeit

Der 1. Vorsitzende stellt fest, dass zur Mitgliederversammlung mit Einladung des

Vorstandes vom 07. Juni 2019 form- und fristgerecht eingeladen worden ist.

Einwendungen gegen diese Feststellungen werden von den Mitgliedern nicht

vorgebracht. Der 1. Vorsitzende stellt fest, dass die Tagesordnung damit genehmigt

ist und entsprechend den Tagesordnungspunkten abgehandelt wird.

Der 1. Vorsitzende stellt weiter fest, dass um 13:45 Uhr 7 stimmberechtigte Mitglieder

anwesend sind und dass diese Feststellung so lange gilt, bis von der

Mitgliederversammlung etwas anderes festgestellt wird.

Beschluss über die Überschreibung des Vereinsvermögens an einen

gemeinnützigen Eissegelverband

Der 1. Vorsitzende erläutert den Mitgliedern die Art und Weise der notwendigen

Auflösung des Vereins und dessen Liquidation. Weiter berichtet dieser über die im

Juni 2019 durchgeführte Neugründung des Vereins "IDNIYRA-EUROPE -

Eissegelverband Europa" mit Sitz in Wien. Fragen der Mitglieder werden

beantwortet.

- × Z

Sodann beschließen die Mitglieder mit 7 Ja- Stimmen, 0 Nein-Stimmen und 0

Stimmenthaltungen mit der erforderlichen Mehrheit:

Das bei Auflösung des Vereins vorhandene Vermögen des Vereins fällt an den Verein *IDNIYRA-EUROPE – Eissegelverband Europa* mit Sitz in Wien, weicher dieses ausschließlich und unmittelbar für gemeinnützige Zwecke zur Förderung des Eissegelsports zu verwenden hat.

## TOP 3

# Wahl des Liquidators

Der 1. Vorsitzende erläutert das Verfahren der Liquidation des Vereins. Fragen der Mitglieder werden – unterstützt durch den anwesenden Gast Michael Oswald – beantwortet.

Sodann beschließt die Mitgliederversammlung mit 7 Ja- Stimmen. 0 Nein-Stimmen und 0 Stimmenthaltungen was folgt:

<ol> <li>Zum Liquidator zur Abwicklung der Auflösung des</li> </ol>	Vereins wird bestellt:
Herr Heiner Forstmann, geboren am	

Der Liquidator ist allein vertretungsberechtigt.

2. Aufgabe des Liquidators ist (§ 49 II BGB): die laufenden Geschäfte zu Leendigen die Forderungen einzuziehen, das übrige Vermögen in Geld umzusetzen, die Gläubiger zu befriedigen und den Überschuss den Anfallberechtigten auszuantworten. Zur Beendigung schwebender Geschäfte kann der Liquidator auch neue Geschäfte eingehen. Die Einziehung der Forderungen sowie die Umsetzung des übrigen Vermögens in Geld darf unterbleiben, soweit diese Maßregein nicht zur Befriedigung der Glaubiger oder zur Verteilung des Überschusses unter die Anfallberechtigten erforderlich sind.

Heiner Forstmann nimmt die Bestellung zum Liquidator an.

# TOP 4

# Allfälliges

Anfragen aus dem Kreis der Mitglieder werden vom Vorstand beantwortet.

# TOP 5

# Beschluss über die Auflösung der IDNIYRA EUROPE e.V.

Der 1. Vorsitzende erläutert TOP 5 der Tagesordnung. Fragen der Mitglieder werden – unterstützt durch den anwesenden Gast Michael Oswald – beantwortet.

Sodann beschließen die Mitglieder mit 7 Ja- Stimmen 0 Nein-Stimmen und 0 Stimmenthaltungen:

Der Verein löst sich zum 31.12.2019 auf.

Es wird festgestellt, dass die gemäß § 41 BGB erforderliche ¾ - Mehrheit der abgegebenen Stimmen der stimmberechtigten Mitglieder zur Auflösung des Vereins vorlag.

Der 1. Vorsitzende schließt die Sitzung um 14:00 Uhr.

Flughafen Hannover, den 08. Juli 2019

Attila Pataki (M-100)

1 Vorsitzender und Versammlungsleiter

Attila Pataki, Jr. (M-101)

Sekretär und Protokollführer

### MITGLIEDERVERSAMMLUNG des IDNIYRA-Europe e.V

# ANWESENHEITSLISTE

Funktion	Vorname	Nachnamo	Anschritt	Stimmberechtigt	Unterschrift
1. Vorsitzender	Attila	Pataky	,	ja	
Schriftführer/Ungarn	Attila jr.	Pataki	,	ja	•
Kassier/Polen	Jurek	Henke	U	ja	
Deutschland	Heiner	Forstmann	(	ja	10, po - 14/2-
Österreich	Niklas	Mûller-Hartburg	E	ja	1 6 (1 3) 114
Holland	Hennie	van den Brink	,	ja	x — —
Gast	Michael	Oswald	G N	neln	

2. Vousiteender Timoleon Concertés

